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Kære Jesper Thinghuus

På Bornholms Passagerforenings generalforsamling den 3. marts 2008 blev det foreslået, 
at bestyrelsens beretning blev sendt til samtlige medlemmer af folketingets trafikudvalg.
Det er baggrunden for denne fremsendelse – og jeg beder dig venligst foranledige 
fremsendelsen til de enkelte medlemmer.
Det er især det neden for citerede forslag, der ligger medlemmer på sinde, at folketingets 
politikere tager stilling til. I beretningen er forslaget citeret som følger:

Men ordentlig og velegnet tonnage til vores farvande får vi efter vores opfattelse kun, hvis staten står som 
ejer af tonnagen og alene udliciterer driften. Når en reder skal købe skibe, som måske kun kan og skal 
anvendes i 5 år, vil det naturligvis blive dyre kontrakter, for hvem siger, at skibene kan sælges til en 
ordentlig pris efter 5 år.
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